
Referat fra bestyrelsesmødet d.9.april 2024

Mødedeltagere: Søren N, Christian, Gorm, Torben, Lars og Erik.

Herudover deltog:   Havnefogeden

Supplanter:                Martin og Peter

Afbud: Søren M og revisor

Formanden.

• Formanden orienterede omkring forberedelserne til generalforsamlingen. 

Havnefogden.

• Anders er godt i gang med at forberede HL som ”Sikker Havn”. Det foreløbige budget som lå
til grund for beslutningen om at gøre HL til ”Sikker Havn” skrider lidt. Derfor har bestyrelsen 
besluttet at Anders, ud fra de økonomiske rammer, styrer projektet i mål.

• Inden starten af sæssonen 2026 skal alle ”private stiger” på bådebroerne være 
skiftet til godkendte stiger. Henvendelse til  Anders for yderligere orientering. 

I forbindelse med dette ”Sikker Havn” projekt vil havnereglementet blive opdateret. 

• Vi havde sidste år besluttet at opstille en gasgrill til vores gæstesejlere, men ved nærmere 
eftertanke opstiller vi i stedet et bord i rustfri stål til gæsternes medbragte grill.

         

Stabelstativer og mover

• Som nævnt i forrige referat har bestyrelsen diskuteret videre omkring tidsplan og 
finansiering. Vi afventer udspil fra OK om hvornår de påtænker renovering af honnørkajen, 
før at vi kommer videre.

Sauna

• Gruppen der ønsker at etablere en saunaklub i lystbådehavnen er blevet udvidet med andre 
interessegrupper. Lystbådehavnen er stadig positiv indstillet til oprettelse af en 
vinterbadeklub, så det arbejdes der videre med.

Evt.

• Den lille stikvej der forbinder Strandgade med havnepladsen er meget hullet. (Det er her at 
vi kører med mastevogn). Vi forsøger at få OK til at ordne vejen da det er dem der har 
ansvaret.

NB: Næste møde afholdes tirsdag d.14.maj 2024 kl.17.00.

Ref. Erik Pedersen 


